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2023.gada 28.septembrī Nr.16 

 

Sēde sasaukta plkst. 09.00 

Sēdi atklāj plkst. 09.00 

 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

 

Sēdes vadītāja Eva Kārkliņa – pašvaldības domes priekšsēdētāja 

Protokolētāja Aija Šprunka – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 17 deputāti: 

     Dainis Karols (iziet plkst. 09.50, pievienojas plkst. 09.55; pēc pārtraukuma plkst. 10.46, 

pievienojas plkst. 10.48; iziet plkst. 14.23, pievienojas plkst. 14.34)  

Gundars Sebris  

Andis Astrātovs (pēc pārtraukuma plkst. 10.46, pievienojas plkst. 10.48; iziet plkst. 11.04, 

pievienojas plkst. 11.06; iziet plkst. 13.47, pievienojas plkst. 13.48; pēc pārtraukuma 

plkst. 15.06, pievienojas plkst. 15.08) 

Oļegs Solovjovs (pēc pārtraukuma plkst. 10.46, pievienojas plkst. 10.54) 

Lauris Pīlēģis (iziet plkst. 13.45, pievienojas plkst. 13.50; pēc pārtraukuma plkst. 15.06, 

pievienojas plkst. 15.08) 

Ilva Norenberga  

Antra Grūbe (pēc pārtraukuma plkst. 13.43, pievienojas plkst. 13.44) 

Māris Rozenbergs (iziet plkst. 10.22, pievienojas plkst. 10.25; pēc pārtraukuma 

plkst. 10.46, pievienojas plkst. 10.48) 

Aldis Pinkens (pēc pārtraukuma plkst. 10.46, pievienojas plkst. 10.48; iziet plkst. 14.35, 

pievienojas plkst. 14.37) 

Andra Grīvāne  

Almants Kalniņš (iziet plkst. 09.59, pievienojas plkst. 10.18; pēc pārtraukuma plkst. 10.46, 

pievienojas plkst. 10.48) 

Juzefa Kļava 

Andis Āboliņš (iziet plkst. 14.23, pievienojas plkst. 14.38; aiziet plkst. 14.53) 

Eva Kārkliņa 

Gaidis Bērziņš (iziet plkst. 12.07, pievienojas plkst. 12.09) 



Ieva Brūna 

Ainis Stūrmanis (iziet plkst. 09.32, pievienojas plkst. 09.33) 

 

Sēdē nepiedalās 2 deputāti: 

Sandra Pētersone – par neierašanās iemesliem ir informējusi sēdes vadītāju 

Kalvis Kalniņš – par neierašanās iemesliem ir informējis sēdes vadītāju 

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās administrācijas darbinieki: 

Ivars Haselbaums – izpilddirektors 

Ieva Krēķe – izpilddirektora vietniece administratīvajos un finanšu jautājumos 

Ligita Šnore – izpilddirektora vietnieka attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos 

p.i. 

Ilva Jansone – Juridiskās nodaļas vadītāja 

Diāna Tabulēvica – Juridiskās nodaļas vadītāja vietniece mantas iznomāšanas un atsavināšanas 

jautājumos 

Aigars Šturms – Juridiskās nodaļas vecākais jurists  

Evita Kalniņa – Juridiskās nodaļas vecākā juriste 

Jolanta Goba – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītājas vietniece 

Agnese Veckāgane – Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Inita Fedko – Sabiedrisko un mārketinga nodaļas vadītāja 

Marta Rake – Lasmane – Sabiedrisko un mārketinga nodaļa vecākā sabiedrisko attiecību 

speciāliste 

Ieva Duņēna – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītājs 

Daira Slavinska – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas kapitālsabiedrību pārvaldības 

konsultante 

Laine Skadiņa – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas vadītāja 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas plānošanas daļas vadītājs 

Gunta Dambiņa – Personāla vadības nodaļas vadītāja 

Inga Romaško – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas vadītāja 

Raivis Jekums – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas vides speciālists mežu jomā 

Jolanta Ivanova – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas ēku pārvaldības daļas vadītāja  

Gatis Andersons – Informāciju tehnoloģijas nodaļas vadītājs 

Roberts Ķēniņš – Informāciju tehnoloģijas nodaļas informācijas sistēmas attīstības speciālists 

 

Citi: 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Sarmīte Grūbe – Talsu pirmsskolas izglītības iestādes “Saulīte” vadītāja 

Kārlis Volanskis – Pansionāta “Lauciene” direktors 

Anita Beikule – Sabiedrība ar ierobežotu atbildību “Grupa93” projektu vadītāja, antropoloģe 

Renārs Zapackis – Talsu novada muzeja direktora vietnieks  

Lauris Tīģers – Talsu pilsētas pārvaldes vadītājs  

Juris Upmalis – Laucienes pagasta pārvaldes vadītājs 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

 

 Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldības likuma 38.panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

 

Eva Kārkliņa iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

  

 



DARBA KĀRTĪBA: 
 

Balsojums par priekšlikumiem darba kārtībā. 

Publiskā (Lemjošā daļa) 

1. Par Talsu novada Dzīvokļu komisijas 2023. gada 27. jūnija lēmumu Nr. 509 apstrīdēšanu. 

2. Par finansējuma Minirallija sacensību organizēšanai Talsu novadā 2024. gadā 

piešķiršanu. 

3. Par izglītojamo izmaksām Talsu novada pašvaldības dibinātajās izglītības iestādēs. 

4. Par piedalīšanos privātās izglītības iestādes “RTU inženierzinātņu vidusskola” 

finansēšanā. 

5. Par Lindas Kleinbergas atbrīvošanu no Rojas pirmsskolas izglītības iestādes “Zelta 

zivtiņa” vadītājas amata. 

6. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta lēmumā Nr. 107 “Par Talsu 

novada Pedagoģiski medicīniskās komisijas sastāvu”. 

7. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra nolikumā “Talsu novada 

Sadarbības grupas bērnu tiesību aizsardzībā nolikums”. 

8. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra lēmumā Nr. 229 “Par 

Talsu novada Sadarbības grupu bērnu tiesību aizsardzībā”. 

9. Par grozījumiem Talsu novada domes 2018. gada 30. augusta nolikumā “Par Talsu 

novada pašvaldības apbalvojumiem un to piešķiršanas kārtību”. 

10. Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plāna 2023. – 

2025. gadam grozījumiem. 

11. Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 28. jūlija lēmumā Nr. 322 “Par valsts 

aizsargājamo kultūras pieminekļu individuālo aizsargjoslu projektu”. 

12. Par lokālplānojuma Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas 

plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo zonējumu vēja elektrostaciju 

būvniecībai Valdgales pagastā 1.redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai un 

institūciju atzinumu saņemšanai. 

13. Par lokālplānojuma Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas 

plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo zonējumu vēja elektrostaciju 

būvniecībai Valdgales un Ārlavas pagastos 1.redakcijas nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai. 

14. Par lokālplānojuma Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas 

plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo zonējumu vēja elektrostaciju 

būvniecībai Vandzenes, Ārlavas un Laidzes pagastos 1.redakcijas nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai. 

15. Par atbalstu 2023. gada 7. augusta vētrā cietušajām dzīvojamām mājām. 

16. Par Talsu novada pašvaldības līdzdalības izvērtējumu un vispārējo stratēģisko mērķu 

2023.-2027. gadam noteikšanu SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrības 

“PIEJŪRA””. 

17. Par SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” pamatkapitāla palielināšanu. 

18. Par iedzīvotāju padomju un to darbības teritoriju noteikšanu. 

19. Par iekšējiem noteikumiem “Pašvaldības administrācijas amatpersonu (darbinieku) 

atlīdzības noteikumi”. 

20. Par ikgadējā apmaksātā atvaļinājuma un pabalsta piešķiršanu Talsu novada domes 

priekšsēdētājai Evai Kārkliņai. 

21. Par atļauju Ainim Stūrmanim savienot amatus. 



22. Par Talsu novada domes 2023. gada 30. marta lēmuma Nr. 167 “Par dzīvokļa īpašuma 

Nr. 1, “Jaunokte”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu” atcelšanu. 

23. Par Talsu novada domes 2023. gada 30. marta lēmuma Nr. 168 “Par dzīvokļa īpašuma 

Nr. 2, “Jaunokte”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu” atcelšanu. 

24. Par Talsu novada domes 2023. gada 30. marta lēmuma Nr. 169 “Par dzīvokļa īpašuma 

Nr. 3, “Jaunokte”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu” atcelšanu. 

25. Par Talsu novada domes 2023. gada 30. marta lēmuma Nr. 170 “Par dzīvokļa īpašuma 

Nr. 4, “Jaunokte”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu” atcelšanu. 

26. Par Talsu novada domes 2023. gada 30. marta lēmuma Nr. 171 “Par dzīvokļa īpašuma 

Nr. 5, “Jaunokte”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu” atcelšanu. 

27. Par Talsu novada domes 2023. gada 30. marta lēmuma Nr. 172 “Par dzīvokļa īpašuma 

Nr. 6, “Jaunokte”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu” atcelšanu. 

28. Par dzīvojamās mājas Nākotnes ielā 3, Lubezerē, Ārlavas pagastā, Talsu novadā 

sadalīšanu dzīvokļu īpašumos. 

29. Par dzīvojamās mājas “Saulgriezes”, Tiņģerē, Īves pagastā, Talsu novadā sadalīšanu 

dzīvokļu īpašumos. 

30. Par Talsu novada domes 2023. gada 30.marta lēmuma Nr. 152 “Par nekustamā īpašuma 

“Ciemlauki”, Valgalē, Abavas pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu” atcelšanu. 

31. Par nekustamā īpašuma Lielā ielā 53 – 3, Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā, 

otrās izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

32. Par kustamās mantas - izcērtamās koksnes nekustamajā īpašumā “Rūsas”, Valdgales 

pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai. 

33. Par kustamās mantas - izcērtamās koksnes nekustamajā īpašumā “Bišķi”, Dundagas 

pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai. 

34. Par kustamās mantas - izcērtamās koksnes nekustamajā īpašumā “Bligznas”, Vandzenes 

pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai. 

35. Par kustamās mantas - izcērtamās koksnes nekustamajā īpašumā “Āpšukalni”, Ģibuļu 

pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai. 

36. Par zemes vienību piekritību Talsu novada pašvaldībai. 

37. Par zemes īpašuma tiesību atjaunošanu un zemes piešķiršanu īpašumā par maksu uz 

zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 8817 003 0051. 

38. Par zemes īpašuma tiesību atjaunošanu un zemes nodošanu īpašumā par maksu uz zemes 

vienību ar kadastra apzīmējumu 8817 003 0033. 

 Informatīvā daļa 

39. Domes priekšsēdētājas ziņojums. 

40. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

 

 E. Kārkliņa ziņo, ka tika saņemts deputātu iesniegums, ka darba kārtībā jāiekļauj 

jautājums par Talsu pamatskolas projekta gaitu, ar norādēm par nepilnībām un neatbilstībām. 

Izvērtējot jautājumu tika secināts, kur  radusies informācijas nepietiekamība. Informācijas 

nepietiekamība radusies sakarā ar to, ka deputāti nevar piekļūt visām būvniecības sistēmām, lai 



tiktu sniegta informācija deputātiem tika  lūgts sagatavot informāciju izpilddirektoram, lai 

visiem iesnieguma iesniedzējiem un pārējiem deputātiem tiktu sniegta detalizēta informācija. 

 

Balsojums par priekšlikumiem darba kārtībā 

 

E. Kārkliņa informē, ka dokumentu pārvaldības sistēmā “LIETVARIS” ievietots darba 

kārtības priekšlikums: 

“Kā 39. domes sēdes darba kārtības jautājumu iekļaut jautājumu “Par paskaidrojuma 

pieprasīšanu Talsu novada pašvaldības izpilddirektoram Ivaram Haselbaumam”. 

Lēmumprojekts pie apspriedes gaitas”. Priekšlikumu iesniedzis A. Astrātovs. 

 

A. Astrātovs skaidro, ka deputāti iesniedza pašvaldībai iesniegumu par informācijas 

pieprasījumu jautājumā par Talsu pamatskolas būvprojektu, pamatskolas pārbūvi, mācību, 

vides un infrastruktūras uzlabošana vispārējā izglītības iestādē. Pēc saņemtās informācijas, 

deputāti secināja, ka notikuši līguma punktu pārkāpumi. Lūgums domes deputātiem  atbalstīt 

un iekļaut darba kārtības jautājumu domes sēdē.  

D. Karols skaidro, ka minētie iespējamie pārkāpumi ir gana būtiski, par to liecina fakts 

saistībā ar cenu aptauju sliekšņiem, gan noslēgtajiem līgumiem un līgumu apmaksu pirms 

domes deputātu lēmumu. 

A. Pinkens skaidro, ka domes kompetencē nav šādu lēmumu skatīt. Izpilddirektora 

darbību pārrauga domes priekšsēdētāja, lai iegūtu paskaidrojumu no izpilddirektora nav 

nepieciešams domes lēmums.  

D. Karols skaidro, ka pienākums izskatīt lēmumu par iespējamiem pārkāpumiem.  

I. Norenberga  jautā, kādas darbības notiks tālāk, iekšēja pārbaude, kā  jautājums tiks 

virzīts tālāk?  

E. Kārkliņa sniedz skaidrojumu, ka ir dažādi viedokļi, ka nekāda pārkāpuma nav, viss 

ir dokumentēts ar protokoliem, ar finanšu plūsmu. Daļai kolēģu viedoklis, ka ir iespējams 

pārkāpums, līdz ar to izpilddirektors pie sava ziņojuma par šo jautājumu informēs. Apjomīgāka 

informācija tiks sagatavota  vēlāk un  tiks nosūtīta deputātiem.  

A. Astrātovs jautā, kad tiks sagatavota šāda informācija? 

E. Kārkliņa atbild, ka nākošās nedēļas laikā. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Par priekšlikumu  balso: 

“par”  -  

6 (Andis Astrātovs, Juzefa Kļava, Gaidis Bērziņš, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Oļegs Solovjovs)  

”pret” -  

10 (Ainis Stūrmanis, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens,  Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Andra Grīvāne-Bārda, Andis 

Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Antra Grūbe, Ilva Norenberga) 

“atturas” -   1 (Gundars Sebris) 

DOME NOLEMJ:  

Priekšlikums netiek atbalstīts. 

E. Kārkliņa informē, ka priekšlikums netiek atbalstīts un netiek iekļauts domes sēdes 

darba kārtībā.  

1.§ 

Par Talsu novada Dzīvokļu komisijas 2023. gada 27. jūnija lēmumu Nr. 509 

apstrīdēšanu 

E. Kārkliņa, I. Jansone 



I.  Jansone ziņo, ka Talsu novada pašvaldība saņēmusi iedzīvotāja iesniegumu 

pārskatīt Talsu novada Dzīvokļu komisijas lēmumu, kas saistīts ar dzīvokļu piešķiršanu. 

Dzīvokļu komisija izskatot gan Dzīvokļu komisijas dokumentus, gan arī dokumentus, kas ir 

konkrētā pagastā, arhīvā un secina kāda situācija lēmumu pieņemšanas brīdī, kad personai dotas 

tiesības īrēt pašvaldībai piederošu dzīvokli. Konstatētas, ka Dzīvokļu komisija rīkojusies 

atbilstoši normatīvo aktu prasībām, kad lemts par konkrētu termiņu pagarināšanu, gan par 

nosacījumiem, kādi jāņem vērā, lai dzīvokli varētu piešķirt, vai pagarināt termiņu dzīvokļu īrei. 

2006. gadā Talsu novada iedzīvotājam piešķirts dzīvoklis, kas saskaņā ar tābrīža normatīvo aktu 

regulējumu bija iespējams piešķirt tikai gadījumos, ja tiek sniegta palīdzība dzīvokļa 

jautājumos. Uz doto brīdi likumdošanā un Talsu novada iekšējie normatīvie akti un saistošie 

noteikumi paredz, ka šajos gadījumos palīdzība dzīvokļa jautājumu risināšanā nevar būt 

bezgalīga, vai bez noteikta termiņa. Lēmums pārsūdzēts tādēļ, ka līgums ir paredzējis konkrētu 

līguma termiņa pagarināšanas termiņu. Laika gaitā līgums ir grozīts un šis nosacījums no 

līguma ir dzēsts. Pagarināts pēc iesniedzēja domām, uz garāku termiņu nekā šobrīd Dzīvokļu 

komisija lēmusi. Lēmums paredz atstāt negrozītu Dzīvokļu komisijas pieņemto lēmumu un 

atteikt izdot jaunu administratīvo aktu, kas paredzētu garāku īres līguma termiņu nekā šobrīd 

Dzīvokļu komisija lēmusi un kam pats iesniedzējs piekritis parakstot vienošanos par īres līguma 

termiņa noteikšanu līdz konkrētam datumam. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: “par”  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  1 (Juzefa Kļava) 

DOME NOLEMJ:  

Pieņemt lēmumu Nr. 356 “Par Talsu novada Dzīvokļu komisijas 2023. gada 27. jūnija lēmumu 

Nr.509 apstrīdēšanu”. 

 

2.§ 

Par finansējuma Minirallija sacensību organizēšanai Talsu novadā 2024. gadā 

piešķiršanu 

E. Kārkliņa 

 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ:  



Pieņemt lēmumu Nr. 357 “Par finansējuma Minirallija sacensību organizēšanai Talsu novadā 

2024. gadā piešķiršanu”. 

 

3.§ 

Par izglītojamo izmaksām Talsu novada pašvaldības dibinātajās izglītības iestādēs 

E. Kārkliņa 

 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

Pieņemt lēmumu Nr. 358 “Par izglītojamo izmaksām Talsu novada pašvaldības dibinātajās 

izglītības iestādēs”. 

 

4.§ 

Par piedalīšanos privātās izglītības iestādes “RTU inženierzinātņu vidusskola” 

finansēšanā 

E. Kārkliņa 

 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  1 (Andra Grīvāne-Bārda) 

DOME NOLEMJ:  

Pieņemt lēmumu Nr. 359 “Par piedalīšanos privātās izglītības iestādes “RTU inženierzinātņu 

vidusskola” finansēšanā”. 

 

5.§ 

Par Lindas Kleinbergas atbrīvošanu no Rojas pirmsskolas izglītības iestādes "Zelta 

zivtiņa" vadītājas amata 

E. Kārkliņa, U. Katlaps, A. Astrātovs, A. Pinkens 

U. Katlaps ziņo, ka saņemts iesniegums un noslēgta vienošanās par darba tiesisko 

attiecību pārtraukšanu ar 2023. gada 29. septembri atbrīvot L. Kleinbergu no Rojas pirmsskolas 



izglītības iestādes “Zelta Zivtiņa” vadītājas amata. Turpmākā darbība šajā gadījumā, ka iestādes 

vadītājas vietniece, būs pienākumu izpildītāja un tiks izsludināts konkurss uz amata vietu. 

A. Astrātovs jautā, var skaidrot vai tika iesniegts darbinieka uzteikums vai vienošanās? 

Par ko vienošanās? 

U. Katlaps atbild, ka ir vienošanās, kuru ierosinājis darbinieks. Konkrētu skaidrojumu 

par vienošanos nevar sniegt, jo nav piedalījies vienošanās slēgšanā. 

A. Pinkens skaidro, ka turpmāk pie šādām vienošanām lūgums pievienot vienošanās 

saturu. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

Pieņemt lēmumu Nr. 360 “Par Lindas Kleinbergas atbrīvošanu no Rojas pirmsskolas izglītības 

iestādes “Zelta zivtiņa” vadītājas amata”. 

 

6.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta lēmumā Nr. 107 “Par 

Talsu novada Pedagoģiski medicīniskās komisijas sastāvu” 

E. Kārkliņa 

 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

Pieņemt lēmumu Nr. 361 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta 

lēmumā Nr. 107 “Par Talsu novada Pedagoģiski medicīniskās komisijas sastāvu””. 

 

7.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra nolikumā “Talsu 

novada Sadarbības grupas bērnu tiesību aizsardzībā nolikums” 

E. Kārkliņa, V. Štrausa, D. Karols 

 



Ziņo V. Štrausa, ka  nepieciešams svītrot nolikumā vārdus “par pašvaldībām” 

balstoties uz Valsts pārvaldes iekārtas likumu. Izteikt redakcijā, ka darba grupa vienu reizi gadā 

sniedz komitejai ziņojumu par veikto darbu sadarbības grupā un nolikuma pielikumā izteikt 

jaunā redakcijā veidlapu, jo izmaiņas ģerbonī. 

D. Karols jautā, vai apstiprinātās veidlapas nav iespējams vienā rīkojumā izdot? 

V. Štrausa atbild, ka šajā gadījumā, ja veicam grozījumus nolikumā, tad apstiprina 

izmaiņas arī veidlapā.  

E. Kārkliņa skaidro, ka pagājušajā gadā, kad tika akceptēts jaunais ģerbonis, tad tika 

izdots rīkojums visām iestādēm pāriet un izmantot sarakstē, lietvedībā jauno ģērboni.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: “par”  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

Pieņemt lēmumu Nr. 362 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra 

nolikumā “Talsu novada Sadarbības grupas bērnu tiesību aizsardzībā nolikums””. 

 

8.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra lēmumā Nr. 229 “Par 

Talsu novada Sadarbības grupu bērnu tiesību aizsardzībā” 

E. Kārkliņa 

 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

Pieņemt lēmumu Nr. 363 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra 

lēmumā Nr. 229 “Par Talsu novada Sadarbības grupu bērnu tiesību aizsardzībā””. 

 

9.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2018. gada 30. augusta nolikumā “Par Talsu 

novada pašvaldības apbalvojumiem un to piešķiršanas kārtību” 

E. Kārkliņa, D. Karols, J. Kļava, A. Astrātovs, O. Solovjovs, I. Fedko, A. Kalniņš 



Plkst. 09.32 iziet A. Stūrmanis 

E. Kārkliņa skaidro, ka lūgums deputātiem atbalstīt no nolikuma svītrot konkrēto 

datumu 18. novembri. Ņemot vērā pagājušā gada pieredzi, kad pasākums nebija kupli 

apmeklēts un rēķinot finanšu ieguldījumus, pasākums nenesa gaidīto rezultātu. Šogad nolemts 

veikt savādāku apbalvojumu pasniegšanu. Lielās izcilības balvas tiks pasniegtas balvas 

pretendentu dzīvesvietā, pagastā uz vietas. 

D. Karols jautā vai pasākums nebija sava veida tradīcija 17. vai 18. novembrī? 

J. Kļava jautā, vai lielo novadu pasākumu nevarēja apvienot ar Talsu pilsētas 

apbalvojumu pasniegšanas pasākumu? Rosinātu tomēr šo pasākumu nelikvidēt  un apvienot ar 

Talsu pilsētas apbalvojumu pasniegšanas pasākumu. 

 

Plkst. 09.33 pievienojas A. Stūrmanis 

 

E. Kārkliņa izsaka viedokli, ka saņemot apbalvojumu Talsu pilsētā, tiek uzskatīts, ka 

pagastā uz vietas labāk balvu saņēmēji  tiktu godināti. 

D. Karols jautā, vai Domes priekšsēdētājai būs iespēja visiem nominantiem pasniegt 

apbalvojumu uz vietas  pagastos?  

E. Kārkliņa skaidro, ka jā, Lielās izcilības balvas ir trīs un tas ir iespējams. 

O. Solovjovs  jautā, vai nominanti dzīvo  un strādā vienā pagastā? Jāizvērtē  vai 

piesaistot konkrētai dzīvesvietai ir pareizi, ja darba ieguldījums ir citā novada vietā?  

A. Kalniņš skaidro, ka no iedzīvotāju skatu punkta aizbraukt uz novada centru un 

saņemt apbalvojumu ir pagodinājums, nekā savā pagastā uz vietas saņemt.  

A. Astrātovs jautā, kas grozīts nolikuma 2.2 un 3.2 punktā? Nolikums izdots pirms 

sešiem gadiem, vai nevajadzētu pārskatīt naudas balvu apmērus? 

I. Fedko skaidro, ka punktos tiek precizēts, ka  atzinības un izcilības zīmes tiek 

marķētas ar Talsu novada ģerboņa elementu. Nolikums drīzumā tiks pilnībā pārstrādāts, lai to 

aktualizētu. 

J. Kļava  jautā, vai šobrīd, kad nolikums ir atvērts nevar iekļaut naudas balvas 

palielināšanu? 

I. Fedko skaidro, ka  Izcilības balvas ir trīs un Atzinības  balvas ir desmit. 

E. Kārkliņa skaidro, ka  sakarā ar to, ka oktobrī notiek Kultūras, sporta un tūrisma 

nodaļas reorganizācija, tad plānots darbs pie novada pasākumu savādāku organizēšanu. Ja tiek 

uzskatīts, ka nepieciešams naudas balvas pārskatīt, tad oktobra sēdē var pieņemt lēmumu un 

pēc tam pilnībā grozīt nolikumu novembrī vai decembrī. 

J. Kļava skaidro, ka atbalsta, ka nolikumā oktobrī tiek palielināts finansējuma apmērs.  

E. Kārkliņa skaidro, ka finansējums ir pietiekošs, jo šī gada budžetā nauda pasākumam 

tika ieplānota. 

A. Astrātova viedoklis, vienojamies, ka nākamā mēneša Finanšu komitejas sēdē 

izvērtējot iespējas pārskatīt naudas balvu apmēru. 

D. Karola viedoklis, ka diskusija  bija nepieciešama agrāk, ka lielais novada pasākums 

nenotiks. Nepieciešams veikt  arī budžeta grozījumus.  

 

Plkst. 09.50 iziet D. Karols 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: “par”  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 



“pret” -  nav 

“atturas” -  1 (Almants Kalniņš) 

DOME NOLEMJ:  

Pieņemt lēmumu Nr. 364 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2018. gada 30. augusta 

nolikumā “Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumiem un to piešķiršanas kārtību””. 

 

10.§ 

Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plāna 2023. – 

2025. gadam grozījumiem 

E. Kārkliņa, K. Volanskis 

 Ziņo K. Volanskis, ka lēmuma projekts sagatavots, lai precizētu Centrālās finanšu 

līgumu aģentūras prasības. Tiek precizēts, kāds būs faktiskais ieguvums realizējot investīciju 

projektu, papildināts projekta sasniedzamais mērķis.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: “par”  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

Pieņemt lēmumu Nr. 365 “Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam 

Investīciju plāna 2023. – 2025. gadam grozījumiem”. 

 

11.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 28. jūlija lēmumā Nr. 322 “Par valsts 

aizsargājamo kultūras pieminekļu individuālo aizsargjoslu projektu” 

E. Kārkliņa 

 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

Pieņemt lēmumu Nr. 366 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 28. jūlija lēmumā 

Nr. 322 “Par valsts aizsargājamo kultūras pieminekļu individuālo aizsargjoslu projektu””. 

 

 



12.§ 

Par lokālplānojuma Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas 

plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo zonējumu vēja elektrostaciju 

būvniecībai Valdgales pagastā 1.redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai un 

institūciju atzinumu saņemšanai 

E. Kārkliņa, L. Laicāns, D. Karols, A. Beikule 

Plkst. 09.55 pievienojas D. Karols 

Ziņo L. Laicāns, ka  saskaņā ar Talsu novada domes 2022. gada 29. decembra lēmumu 

tika pieņemts lēmums par teritorijas plānojuma grozīšanu paredzot atbilstošu funkcionālo 

zonējumu vēja elektrostaciju būvniecībai Valdgales pagastā. Grozījumus nepieciešams 

izstrādāt, lai saskaņā ar Ministru kabineta noteikumiem paredzētu nepieciešamo 

apakšzonējumu meža teritorijās. Saņemts par lokālo plānojumu labojumu projekts un 

sagatavots ziņojums, kurš pievienots dokumentam. Dokuments nosaka konkrētās vietas, kurās 

tiks izvietotas vēja elektrostacijas. Dokuments paredz vietas, kur saskaņā ar plānojumu varētu 

potenciāli izvietot elektrostacijas meža teritorijās. Nepieciešama ietekme uz vidi novērtējums 
kur konkrēti noteikts vai tas ir pieļaujams, vai nav pieļaujams. Tad attiecīgi saskaņojumi ar 

zemes vienības īpašnieku un būvprojekts par vēja staciju izvietošanu. Jautājums tika skatīts 

Attīstības komitejas sēdē.  

D. Karols jautā, vai varētu rādīt prezentāciju no lokālplānotāju  izstrādātājiem, jo 

domes sēdi publiski skatās arī ieinteresētās personas.  

 

Anita Beikule no SIA “Grupa93” demonstrē prezentāciju. 

 

Plkst. 09.59 iziet A. Kalniņš. 

 

E. Kārkliņa jautā, vai uz šīm stacijām attiecas nepieciešamība saskaņot ar Aizsardzības 

ministriju? 

A. Beikule skaidro, ka jautājums tiek vērtēts ietekmi uz vidi novērtējumā.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: “par”  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

Pieņemt lēmumu Nr. 367 “Par lokālplānojuma Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 

01.07.2021.) teritorijas plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo zonējumu vēja 

elektrostaciju būvniecībai Valdgales pagastā 1.redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai un 

institūciju atzinumu saņemšanai”. 

 

13.§ 

Par lokālplānojuma Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas 

plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo zonējumu vēja elektrostaciju 

būvniecībai Valdgales un Ārlavas pagastos 1.redakcijas nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai 

E. Kārkliņa, L. Laicāns, A. Stūrmanis 



Ziņo  L. Laicāns, ka par esošo lokālo plānojumu teritoriju sākotnēji bija diskutabls 

jautājums un pirms lokālplānojuma izstrādes notika konsultācijas ar pašvaldību. Pašvaldības 

ieskatā sākotnēji tika norādīts, ka teritorija nav piemērota vēja stacijas izvietošanai. Ministru 

kabineta noteikumi nosaka, ka teritorijas plānojumā ap teritorijām jānosaka funkcionālais 

zonējums plašāk, bet uz lauksaimniecības teritorijām tas nav attiecināms. Nākotnē jautājums 

varētu mainīties, tāpēc, ka ēkas, kas uz doto brīdi reģistrēts kadastrā, šajā situācijā divas ēkas, 

kur nav deklarēti iedzīvotāji un tās ir juridiskās personas īpašumā dzēšot ēkas no kadastra 

aktiem, ierobežojums par 800 metriem tiek atcelts un attiecīgi tad ir iespēja izvietot vēja 

elektrostacijas.  

SIA ”SELP” pārstāvis skaidro, ka notika diskusija Attīstības komitejā, vai šo 

jautājumu virzīt uz apspriešanu. Joprojām paliekam pie viedokļa, ka neapstāties pusceļā. 

Jautājums par lokālo plānojumu apspriežams publiski, tātad iedzīvotāji var uzdot vēlamos 

jautājumus.  

L. Laicāns skaidro, ka lokālplānojumu publiskās apspriešanas visiem trīs 

lokālplānojumiem notiks vienlaikus, vienā datumā. 

A. Stūrmanis sniedz skaidrojumu par Attīstības komitejas lēmumu, kurš nebija 

vienbalsīgs. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

10 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris) 

“pret” -  
4 (Andis Astrātovs, Juzefa Kļava, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

“atturas” -  2 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols) 

DOME NOLEMJ:  

Pieņemt lēmumu Nr. 368 “Par lokālplānojuma Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 

01.07.2021.) teritorijas plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo zonējumu vēja 

elektrostaciju būvniecībai Valdgales un Ārlavas pagastos 1.redakcijas nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai”. 

 

14.§ 

Par lokālplānojuma Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas 

plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo zonējumu vēja elektrostaciju 

būvniecībai Vandzenes, Ārlavas un Laidzes pagastos 1.redakcijas nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai 

E. Kārkliņa 

 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  2 (Juzefa Kļava, Oļegs Solovjovs) 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ:  



Pieņemt lēmumu Nr. 369 “Par lokālplānojuma Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 

01.07.2021.) teritorijas plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo zonējumu vēja 

elektrostaciju būvniecībai Vandzenes, Ārlavas un Laidzes pagastos 1.redakcijas nodošanu 

publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai”. 

 

15.§ 

Par atbalstu 2023. gada 7. augusta vētrā cietušajām dzīvojamām mājām 

E. Kārkliņa, L. Šnore, D. Karols, G. Bērziņš 

Plkst. 10.18 pievienojas A. Kalniņš 

Ziņo L. Šnore, ka sagatavots lēmuma projekts par atbalstu 2023. gada 7. augusta vētras 

seku likvidāciju dzīvojamām mājām. Ministru kabinets 2023. gada 10. augustā apstiprināja 

Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijas sagatavoto informatīvo ziņojumu par 

priekšlikumiem, atbalsta mehānisma izveidei pašvaldībām vētras seku likvidācijai 

daudzdzīvokļu dzīvojamās mājās un individuālās mājās. Ziņojumā norādīts, ka atbalsts ārkārtas 

situācijas seku likvidēšanai piešķirams gan pašvaldību īpašumā esošajiem infrastruktūras 

objektiem, gan dzīvojamo māju atjaunošanai, tai skaitā individuālām un daudzdzīvokļu 

dzīvojamām mājām, kuras vētra skārusi. Lēmuma projekts tika skatīts Finanšu komitejā. 

D. Karols jautā, vai ir kāds rīkojums par vienreizēju pabalstu sniegšanu vai atbalsta 

sniegšanu cietušajām mājsaimniecībām? 

L. Šnore atbild, ka nē, nav rīkojums. Tika ievietots aicinājums interneta vietnē novada 

iedzīvotājiem, kurus skārusi vētra un kuriem radīti postījumi sazināties ar pagasta pārvaldi. 

Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas  darbinieks un pārvaldes vadītāja īpašumus apsekoja un 

tika sastādīts konstatācijas akts, veikta foto fiksācija, lai konstatētu postījumu apmērus. 

D. Karols jautā, vai izvērtējot tika pārrunāts, kā tiks sniegta palīdzība mājām, kurām 

ir uzkrājums, vai mājām, kurām nav uzkrājums?  

 

Plkst.10.22 iziet M. Rozenbergs 

 

L. Šnore  skaidro, ka jautājums tika izskatīts. Novadā septiņas daudzdzīvokļu mājas, 

kurām jumta segums ir bojāts. Ēkas apsekotas un SIA”TALSU NAMSAIMNIEKS”, kas ir 

apsaimniekotājs daudzdzīvokļu mājām iesniedzis tāmes, kuras izanalizētas un noskaidrots, 

kurām mājām ir uzkrājums. Uzkrājums veidojies tikai vienai mājai Laidzes pagastā.  

D. Karols jautā, kā tiek piešķirti vētras radītie zaudējumi daudzdzīvokļu mājām, kurām 

ir uzkrājumi un mājām, kurām nav uzkrājumi?  

L. Šnore skaidro finansējuma piešķiršanas kārtību. 

G. Bērziņš jautā, vai apzināti visi gadījumi, kuros ir cietušas dzīvojamās mājas vai 

daudzdzīvokļu mājas? 

L. Šnore  skaidro, ka pagasta pārvaldēs kopā iesniegti 25 iesniegumi. Pēc iesnieguma 

saņemšanas par postījumiem nekavējoties tika reaģēts un sastādīts apsekošanas akts un 

fotofiksācija.  

 

Plkst.10.25 pievienojas M. Rozenbergs 

 

D. Karols izsaka viedokli, ka vētra bija 7. augustā un vēlētos, lai iedzīvotājs, kuram 

nepieciešama palīdzība savlaicīgi iegūtu finansējumu vētras seku likvidēšanā. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 



Par lēmumu balso: “par”  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Dainis Karols[balso 

paceļot roku]) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

Pieņemt lēmumu Nr. 370 “Par atbalstu 2023. gada 7. augusta vētrā cietušajām dzīvojamām 

mājām”. 

Plkst. 10.30 izsludina sēdes pārtraukumu.  

Sēde turpinās plkst. 10.46 

 

16.§ 

Par Talsu novada pašvaldības līdzdalības izvērtējumu un vispārējo stratēģisko mērķu 

2023.-2027. gadam noteikšanu SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrības 

“PIEJŪRA”” 

E. Kārkliņa, D. Slavinska, D. Karols, G. Bērziņš 

 

Ziņo D. Slavinska, ka sagatavots lēmuma projekts par Talsu novada pašvaldības 

līdzdalības izvērtējumu vispārējo stratēģisko mērķu 2023. – 2027. gadam noteikšanai 

SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrības “PIEJŪRA””. SIA “Atkritumu 

apsaimniekošanas sabiedrības “PIEJŪRA”” ir publiski privātā kapitālsabiedrība, kurā 

kapitāldaļas pieder vairākām publiskām personām un saskaņā ar Publiskas personas pārvaldības 

likumu ceturtajā pantā noteikto pašvaldībai jāpieņem lēmums, izvērtējot tās līdzdalību 

sabiedrībā atbilstību Valsts pārvaldes iekārtas likuma 88. panta pirmajā daļā noteiktajām 

pazīmēm. 2023. gada martā starp Talsu un Tukuma novadu pašvaldībām tika noslēgts 

pakalpojuma līgums ar Sabiedrība ar ierobežotu atbildību “Civitta Latvija”, kas veica 

izvērtējumu. Izvērtējumā secināts, ka sabiedrības darbība ir atbilstoša Pašvaldību likuma 

ceturtā panta pirmajā daļā noteiktajām pašvaldības autonomajām funkcijām. Sabiedrība 

nodrošina tādu pašvaldības autonomo funkciju izpildi, kā organizēt iedzīvotājiem atkritumu 

apsaimniekošanu un gādāt par pašvaldības administratīvās teritorijas labiekārtošanu un sanitāro 

tīrību. Izvērtējuma ietvaros tika saņemti atzinumi no kompetentajām institūcijām konkurences 

aizsardzības jomā un komersantus pārstāvošām biedrībām. Izvērtējums par SIA “Atkritumu 

apsaimniekošanas sabiedrības “PIEJŪRA”” pievienots lēmuma pielikumā. Noteikts, ka 

atkritumu apsaimniekošanas sabiedrības vispārējais stratēģiskais mērķis ir sadzīves atkritumu 

apsaimniekošanas sistēmas uzturēšana un atbilstība Ziemeļkurzemes atkritumu 

apsaimniekošanas reģionā tādā veidā, lai nodrošinātu normatīvo aktu prasību ievērošanu, kā arī 

Eiropas Savienības noteikto mērķu sasniegšanu attiecībā uz atkritumu apsaimniekošanas 

sistēmas darbības efektivitāti, videi draudzīgu un efektīvu atkritumu apsaimniekošanu ar 

sabalansētu sabiedriskā pakalpojuma tarifu. Uzdot SIA “Atkritumu apsaimniekošanas 

sabiedrības “PIEJŪRA”” valdei regulāri, bet ne retāk kā vienu reizi gadā veikt konkurences 

neitralitātes izvērtējumu, lai novērstu varbūtēju tās darbības neatbilstību Konkurences likuma 

14. pantam. Par izvērtējuma rezultātiem nekavējoties informēt dalībniekus. Ievērojot 

Konkurences padomes un Latvijas Tirdzniecības un rūpniecības kameras atzinumos sniegtās 

rekomendācijas attiecībā uz sabiedrības sniegtajiem pakalpojumiem, Talsu un Tukuma novada 

administratīvajā teritorijā, nodrošināšanu privātajiem tirgus dalībniekiem. Talsu novada 

pašvaldības izpilddirektoram sadarbībā ar Tukuma novada pašvaldība līdz šā gada 31. 

decembrim nodrošināt izvērtējumā sniegto ieteikumu izvērtēšanu un rīcības plāna izstrādi 



attiecībā uz minēto ieteikumu ieviešanu. Informatīva ziņojuma sniegšanu 2024. gada janvāra 

Attīstības komitejā par izstrādāto rīcības plānu. 

 

Plkst.10.48 pievienojas D. Karols 

Plkst.10.48 pievienojas A. Kalniņš 

Plkst.10.48 pievienojas A. Astrātovs 

Plkst.10.48 pievienojas A. Pinkens 

Plkst.10.48 pievienojas M. Rozenbergs 

 

G. Bērziņš jautā, vai Attīstības komitejā, skatot jautājumu  par pievienotajiem 

materiāliem tika izteikti priekšlikumi, viedokļi? Vai notikusi tikšanās  ar Tirdzniecības un 

rūpniecības kameras pārstāvjiem un kāds kopsavilkums?  

D. Slavinska atbild, ka 26. septembrī Talsu un Tukuma novada pašvaldības tikās ar 

Latvijas Tirdzniecības un rūpniecības kameras pārstāvjiem, lai pārrunātu dažādas aktualitātes 

atkritumu apsaimniekošanas nozarē un tika runāts par SIA “Atkritumu apsaimniekošanas 

sabiedrības “PIEJŪRA”” līdzdalības izvērtējumu. Dalībnieki vienprātīgi piekrita, ka līdzdalība 

sabiedrībā ir jāsaglabā, jo poligonā šķirošanas stacijas darbība un apsaimniekošana ir stratēģiski 

svarīga, lai nodrošinātu ne vien valsts, bet arī Eiropas Savienības izvirzīto mērķu sasniegšanu 

šajā nozarē. Tika runāts par nešķiroto sadzīves atkritumu apsaimniekošanu, skaidrojām savu 

pieredzi un uzklausījām viedokļus.  

D. Karols jautā, vai vērtēts un aktualizēts jautājums par otro valdes locekli 

SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrības “PIEJŪRA””, vai virzība notiek?   

D. Slavinska skaidro, ka jautājums skatīts dalībnieku vidū un viedoklis, ka otrs valdes 

loceklis ir nepieciešams. Tuvākajā laikā plānots veikt darbības attiecībā uz nominācijas 

procesu.  

 

Plkst. 10.54 pievienojas O. Solovjovs 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

Pieņemt lēmumu Nr. 371 “Par Talsu novada pašvaldības līdzdalības izvērtējumu un vispārējo 

stratēģisko mērķu 2023.-2027. gadam noteikšanu SIA “Atkritumu apsaimniekošanas 

sabiedrības “PIEJŪRA”””. 

 

17.§ 

Par SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” pamatkapitāla palielināšanu 

E. Kārkliņa, D. Slavinska, D. Karols, G. Bērziņš 

 

Ziņo D. Slavinska, ka 2012. gada septembrī starp SIA ”MĒRSRAGA ŪDENS” un 

AS ”SEB banka” tika noslēgts aizdevuma līgums. Aizdevuma mērķis Eiropas Savienības 

struktūrfondu projekta “Ūdenssaimniecības attīstība Mērsraga pagasta, Mērsraga ciemā otrās 

kārtas līdzfinansējuma kreditēšana”. 2012. gada septembrī starp Mērsraga novada pašvaldību 



un AS ”SEB banka”  tika noslēgts galvojuma līgums, ar kuru pašvaldība galvoja par aizdevuma 

līguma saistību izpildi. Saskaņā ar noslēgto līguma nosacījumiem pašvaldībai pienākums katru 

gadu plānotajā budžetā paredzēt finanšu līdzekļus pamatkapitāla palielināšanai tādā apmērā, lai 

segtu pamatsummas un procentu maksājumus. Pašvaldība 2023. gada budžetā ir ieplānojusi 

finanšu līdzekļus 13 889 EUR apmērā, tomēr ņemot vērā mainīgās procentu likmes šobrīd 

saskaņā ar aizdevuma līgumu maksājuma grafiku 2024. gada maksājums sastāda 

17 185, 21 EUR. Ņemot vērā minēto lēmumprojektā paredzēto ieguldījumu lūdz veikt 

SIA ”MĒRSRAGA ŪDENS” pamatkapitāla palielināšanu, palielinot pašvaldībai piederošo 

daļu skaitu un veicot naudas līdzekļu 17 186 EUR ieguldījumu.  

G. Bērziņš jautā, 25. janvārī veikts pamatsummas maksājums, vai procenti tiek 

maksāti katru mēnesi? Pamatsummu maksā pašvaldība un procentus maksā kapitālsabiedrība? 

D. Slavinska atbild, ka pašvaldība sedz gan procentu maksājumus, gan pamatsummas 

maksājumus. 

G. Bērziņš jautā, kā reorganizācija ietekmēs šo kapitālsabiedrības procesu? 

D. Slavinska skaidro, ka turpinās veikt ieguldījumus pamatkapitālā. Tiks veikti 

grozījumi galvojuma līgumā, lai kredītu nodotu SIA “TALSU ŪDENS”, bet kopumā 

reorganizācijas procesu  tas neietekmēs. 

G. Bērziņš jautā, kāda virzība reorganizācijas procesam? 

D. Slavinska skaidro, ka izsludināta reorganizācijas procesa gaita, radušies papildu 

jautājumi un neskaidrības par procesa īstenošanu. Šie jautājumi neietekmēs kopējo gala 

termiņu. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

Pieņemt lēmumu Nr. 372 “Par SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” pamatkapitāla palielināšanu”. 

 

18.§ 

Par iedzīvotāju padomju un to darbības teritoriju noteikšanu 

E. Kārkliņa, A. Šturms, D. Karols 

 

Ziņo A. Šturms, ka sagatavots lēmumprojekts par iedzīvotāju padomju un to darbības 

teritoriju noteikšanu. Lēmumprojekts sagatavots, jo nepieciešams noteikt teritorijas, kurās tiek 

veidotas iedzīvotāju padomes. Līdz nākamajai domes sēdei  tiks sagatavoti iedzīvotāju padomju 

nolikumi. 

D. Karola viedoklis, ka  atbalsta vienošanos, ka iedzīvotāju padomes tiek veidotas 

katrā Talsu novada pilsētā un pagastā.  

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 



Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

Pieņemt lēmumu Nr. 373 “Par iedzīvotāju padomju un to darbības teritoriju noteikšanu”. 

 

19.§ 

Par iekšējiem noteikumiem “Pašvaldības administrācijas amatpersonu (darbinieku) 

atlīdzības noteikumi” 

E. Kārkliņa, A. Šturms, D. Karols 

 

Ziņo A. Šturms, ka sagatavots lēmumprojekts par iekšējiem noteikumiem, kas noteiktu 

kārtību, kādā tiek noteikta pašvaldības administrācijas darbinieku mēnešalga, piemaksas, 

prēmijas, naudas balvas un cita papildus atlīdzība. Saistītie pasākumi, kompensācijas, mācību 

izdevumu segšana un apdrošināšana. Atvaļinājums un darba samaksa par darbu komisijās, 

konsultatīvajās padomēs, darba grupās, iedzīvotāju padomēs.  

D. Karols jautā, kas šajos noteikumos ir mainījies salīdzinājumā ar iepriekšējiem 

noteikumiem? Kāpēc lēmumprojekts netika skatīts kādā komitejā, bet  tiek virzīts uz domes 

sēdi. 

Plkst. 11.04 iziet A. Astrātovs 

 

A. Pinkens skaidro, ka informatīvajā daļā jautājums skatīts Finanšu komitejā. Skaidro 

iemeslus, kāpēc noteikumi virzīti uz domes sēdi. 

A. Šturms skaidro, ka jaunais noteikumu projekts sagatavots saistībā ar darbinieku un 

amatpersonu darbinieku mēnešalgu noteikšanas kārtību. Līdzšinējā kārtībā netika noteikta, 

neparedzēja mērķu noteikšanu, sasniedzamo rezultātu un sasnieguma rādītāju novērtēšanu.  

 

Plkst.11.06 pievienojas A. Astrātovs 

 

D. Karols jautā, kurus punktus nolikumā skar izmaiņas? 

A. Šturms skaidro, ka izmaiņas vairāk ir otrajā apakšnodaļā. Skaidro noteikumu 

sadaļas. 

D. Karols lūdz skaidrot, piemaksas par aizvietošanu, par briļļu iegādi? 

A. Šturms  skaidro, ka likums nosaka, ka par papildus pienākumiem tiek noteikta 

piemaksa. Piemaksu nosaka, attiecīgi, iestādes vadītājs, pašvaldības izpilddirektors, domes 

priekšsēdētājs.  

D. Karols jautā, vai minētie grozījumi tika pārrunāti ar darbiniekiem? 

A. Šturms skaidro, ka pārrunāts ar darba procesā iesaistītajiem darbiniekiem. 

Kompensācija par briļļu iegādi nav atlīdzības noteikumu jautājums. Sākotnēji tika iekļauts 

noteikumos, pēc tam svītrojām, jo ir izdoti Ministru kabineta noteikumi, kas nosaka regulējumu 

šādā gadījumā, ja darbinieks strādā ar displeju.  

D. Karols lūdz, skaidrot 74. punktu. 

A. Šturms skaidro, ka pēc 31.12.2024. mainīsies amatpersonu darbinieku mēnešalgas. 

Punktā ņemti vērā iepriekšējie noteikumi un paredzēts, ka tiek veidota  pēctecība.  

O. Solovjovs jautā, vai 8. nodaļā paredzētais attiecas arī  uz pedagogu apdrošināšanu? 

A. Šturms atbild, ka šā brīža redakcijā uz pedagogiem attiecas tikai 7. nodaļa. 

Priekšlikums ir izteikts par pedagoga apdrošināšanu. 

J. Kļava lūdz, skaidrot mēnešalgu grupu pakāpes un algu apmērus pa grupām.  



A. Pinkens skaidro, ka pagājušajā gadā tika veikts liels darbs nosakot atlīdzības 

sistēmu. Šādu līmeni valsts pārvaldē paredzēja sasniegt līdz 2027. gadam. Skaidro jauno 

atlīdzības sistēmu un skaidro atlīdzības tabulu. 

Notiek diskusija starp J. Kļavu un A. Pinkenu par mēnešalgas pakāpēm un apmaksu 

sistēmu. 

J. Kļava jautā, vai šogad darbiniekiem tiek plānota ikgadējā novērtēšana? 

A. Pinkens skaidro, ka noteikumi paredz veikt darbinieku ikgadējo novērtēšanu.  

J. Kļava jautā, kāda provizoriskā ietekme uz budžetu? 

A. Veckāgane skaidro, ka provizoriski aptuveni 5% pieaugums. 

A. Astrātovs jautā, vai var nosaukt arī provizorisko ietekmi attiecībā par komisijām, 

par apdrošināšanu? 

A. Veckāgane atbild, ka uz doto brīdi nevar sniegt atbildi. 

I. Krēķe atbild, ka par veselības apdrošināšanu izsludināts iepirkums.  

D. Karols jautā, kāds finanšu līdzekļu pārpalikums plānots šajā gadā un vai iespējams 

izmaksāt darbiniekiem prēmijas?  

A. Pinkens lūdz, līdz domes sēdes beigām noskaidrot jautājumu un dot atbildi. 

A. Astrātovs lūdz, skaidrot noteikumu  25. un 26. punktu? Vai ir kāds ārējs normatīvais 

akts uz kā pamata izveidoja šādu papildus koeficientu? 

A. Šturms atbild, ka nē neviens ārējs normatīvs akts to nenosaka.  

A. Astrātovs jautā, vai naudas balvas apmēru varēs noteikt iestādes vadītājs?  

A. Šturms atbild, ka naudas balvas ierobežojums noteikts likumā.  

 

Notiek diskusija starp A. Astrātovu un A. Šturmu par naudas balvām, atalgojumu 

komisiju locekļiem un dzīvības apdrošināšanu pašvaldības darbiniekiem, kuri veicot darba 

pienākumus ir pakļauti reālam dzīvības vai veselības apdraudējuma riskam.  

 

D. Karols jautā,  kas ir domāts ar papildu atlīdzību saistītie pasākumi? 

A. Šturms skaidro, ka 41. punktā norādīts, kuri būtu uzskatāmi par papildu atlīdzības 

saistītiem pasākumiem. 

O. Solovjovs jautā, vai novadā ir arodbiedrība? Kāds arodbiedrības vadītāja viedoklis 

par algas izmaiņām? 

A. Šturms skaidro, ka nav bijusi diskusija par šiem jautājumiem. 

J. Kļava jautā, kad notiks pārrunas ar darbiniekiem? 

A. Pinkens  skaidro, ka pieņemot domes lēmumu, noteikumus, nākamās nedēļas laikā  

plānots izskaidrot kā process tiek virzīts. Galvenais uzsvars likts tieši  uz darbinieku vērtēšanu, 

kas arī ir būtiskākais.  

 

Plkst. 12.07 iziet G. Bērziņš 

 

E. Kārkliņa informē, ka dokumentu pārvaldības sistēmā “LIETVARIS” pievienoti trīs 

priekšlikumi:  

1. priekšlikums: Izteikt noteikumu 1.punktu šādā redakcijā: 

1. Noteikumi nosaka pašvaldības administrācijas amatpersonu (darbinieku) 

atlīdzības noteikšanas kārtību. Uz pedagogiem attiecas tikai šo noteikumu 41.1.-41.5. 

apakšpunkti, 42.punkts un 8.5.2.apakšnodaļa. Šie noteikumi neattiecas uz ostas pārvalžu 

izpildaparāta amatpersonām un darbiniekiem. Priekšlikumu izteicis A. Pinkens. 

A. Pinkens skaidro, ka  priekšlikums precizē noteikumu punktus, kas attiecas uz 

pedagogiem un divām ostu pārvaldēm.  

A. Astrātovs jautā, vai noteikumi attieksies arī uz amatieru mākslas kolektīvu 

vadītājiem? 

 

Plkst. 12.09 iziet G. Bērziņš 



A. Pinkens, skaidro, ka jā, šie noteikumi attieksies uz mākslas kolektīvu vadītājiem un 

speciālistiem atbilstoši gan vērtēšanā, gan klasifikācijā.  

 

E. Kārkliņa aicina balsot par priekšlikumu. 

Par priekšlikumu  balso: 

“par”  -  

17 (Andis Astrātovs, Juzefa Kļava, Gaidis Bērziņš, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, 

Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens,  Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Andra Grīvāne-Bārda, Andis Āboliņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Antra Grūbe, Ilva Norenberga, Gundars 

Sebris)  

”pret” -  nav 

“atturas” -   nav 

DOME NOLEMJ:  

Priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

2. priekšlikums: Izteikt noteikumu 11. punktu sekojošā redakcijā: “11.  Attiecīgās 

iestādes vadītājs, pašvaldības izpilddirektors, domes priekšsēdētājs  divu nedēļu laikā pēc jaunu 

amatu izveidošanas vai esošo amatu klasifikācijas pārskatīšanas sagatavo amatu klasificēšanas 

rezultātu  apkopojumu  un  iesniedz  to saskaņošanai  domei”. Priekšlikumu izteicis 

A. Astrātovs. 

A. Astrātovs skaidro priekšlikumu. 

A. Šturms skaidro priekšlikuma iekļaušanu noteikumos. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Par priekšlikumu  balso: 

“par”  -  

14 (Andis Astrātovs, Juzefa Kļava, Gaidis Bērziņš, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Oļegs Solovjovs Ainis Stūrmanis,  

Aldis Pinkens,  Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Andra 

Grīvāne-Bārda,  Ieva Brūna-Labāne, Antra Grūbe, Gundars 

Sebris) 

”pret” -  nav 

“atturas” -   3 (Eva Kārkliņa, Andis Āboliņš, Ilva Norenberga)  

DOME NOLEMJ:  

Priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

3. priekšlikums: 62.Komisijas  loceklim  mēnešalgu  nosaka  proporcionāli 

nostrādātajam  laikam.  Komisijas locekļa mēnešalgas apmērs mēnesī nedrīkst pārsniegt valstī 

vidējās  darba  samaksas  apmēru,  kas noapaļots pilnos euro. Priekšlikumu izteicis 

O. Solovjovs. 

O. Solovjovs skaidro priekšlikumu. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Par priekšlikumu  balso: 

“par”  -  

16 (Andis Astrātovs, Juzefa Kļava, Gaidis Bērziņš, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, 

Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens,  Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Andra Grīvāne-Bārda, Ieva Brūna-Labāne, 

Antra Grūbe, Ilva Norenberga, Gundars Sebris)  

”pret” -  nav 

“atturas” -   1 (Andis Āboliņš) 



DOME NOLEMJ:  

Priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

D. Karols izsaka viedokli par noteikumu pieņemšanu, neizskatot un neizrunājot 

komitejās, tomēr dotajā brīdī lēmumprojektu atbalstīs. 

A. Astrātova viedoklis, ka skaidrojums, ka varētu nepietikt naudas atalgojumam un 

tāpēc būtiski jākoriģē šīs mēnešalgas grupas, tad īsti nav skaidrs kādu finansiālo ietekmi 

kopumā dokuments rada. Eksperimentēt ar 2024. gadu un riskēt ar pašvaldības speciālistiem. 

Nevar atbalstīt lēmumu. 

E. Kārkliņa skaidro, ka precīzi skaitļi būs brīdī, kad tiks veikta darbinieku novērtēšana. 

A. Pinkens skaidro, ka noteikti centīsies saglabāt pēctecību šādiem noteikumiem. 

A. Stūrmaņa viedoklis, ka var zaudēt vidējā un augsta līmeņa speciālistus. Iepriekšējā 

gadā pieņemot šo nolikumu skaisti parādījām, ka esam uzbūvējuši vīziju, ka iesim uz priekšu.  

E. Kārkliņa sniedz viedokli par algu paaugstināšanu. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Andis Āboliņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Eva 

Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris) 

“pret” -  
5 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Almants Kalniņš, 

Juzefa Kļava, Oļegs Solovjovs) 

“atturas” -  3 (Gaidis Bērziņš, Dainis Karols, Ainis Stūrmanis) 

DOME NOLEMJ:  

Pieņemt lēmumu Nr. 374 “Par iekšējiem noteikumiem “Pašvaldības administrācijas 

amatpersonu (darbinieku) atlīdzības noteikumi”” ar labojumiem. 

 

Tiek izsludināts sēdes pārtraukums līdz plkst. 13.30 

Sēde turpinās plkst. 13.43 

 

20.§ 

Par ikgadējā apmaksātā atvaļinājuma un pabalsta piešķiršanu Talsu novada domes 

priekšsēdētājai Evai Kārkliņai 

E. Kārkliņa 

 

Plkst. 13.44 pievienojas A. Grūbe 

 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs Ainis Stūrmanis[balso paceļot 

roku]) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ:  



Pieņemt lēmumu Nr. 375 “Par ikgadējā apmaksātā atvaļinājuma un pabalsta piešķiršanu Talsu 

novada domes priekšsēdētājai Evai Kārkliņai”. 

 

21.§ 

Par atļauju Ainim Stūrmanim savienot amatus 

E. Kārkliņa 

 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

Pieņemt lēmumu Nr. 376 “Par atļauju Ainim Stūrmanim savienot amatus”. 

 

22.§ 

Par Talsu novada domes 2023. gada 30. marta lēmuma Nr. 167 “Par dzīvokļa īpašuma 

Nr. 1, “Jaunokte”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu” atcelšanu 

E. Kārkliņa 

 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Plkst. 13.45 iziet L. Pīlēģis 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs Ainis Stūrmanis[balso paceļot 

roku]) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

Pieņemt lēmumu Nr. 377 “Par Talsu novada domes 2023. gada 30. marta lēmuma Nr. 167 “Par 

dzīvokļa īpašuma Nr. 1, “Jaunokte”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu” atcelšanu”. 

 

23.§ 

Par Talsu novada domes 2023. gada 30. marta lēmuma Nr. 168 “Par dzīvokļa īpašuma 

Nr. 2, “Jaunokte”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu” atcelšanu 



E. Kārkliņa 

 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs Ainis Stūrmanis[balso paceļot 

roku]) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

Pieņemt lēmumu Nr. 378 “Par Talsu novada domes 2023. gada 30. marta lēmuma Nr. 168 “Par 

dzīvokļa īpašuma Nr. 2, “Jaunokte”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu” atcelšanu”. 

 

24.§ 

Par Talsu novada domes 2023. gada 30. marta lēmuma Nr. 169 “Par dzīvokļa īpašuma 

Nr. 3, “Jaunokte”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu” atcelšanu 

E. Kārkliņa 

 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs Ainis Stūrmanis[balso paceļot 

roku]) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 379 “Par Talsu novada domes 2023. gada 30. marta lēmuma Nr. 169 “Par 

dzīvokļa īpašuma Nr. 3, “Jaunokte”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu” atcelšanu”.  

 

25.§ 

Par Talsu novada domes 2023. gada 30. marta lēmuma Nr. 170 “Par dzīvokļa īpašuma 

Nr. 4, “Jaunokte”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu” atcelšanu 

E. Kārkliņa 

 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 



E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Plkst. 13.47 iziet A. Astrātovs 

Plkst. 13.48 pievienojas A. Astrātovs 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

16 (Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs Andis Astrātovs[balso paceļot roku], Ainis 

Stūrmanis[balso paceļot roku]) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

Pieņemt lēmumu Nr. 380 “Par Talsu novada domes 2023. gada 30. marta lēmuma Nr. 170 “Par 

dzīvokļa īpašuma Nr. 4, “Jaunokte”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu” atcelšanu”. 

 

26.§ 

Par Talsu novada domes 2023. gada 30. marta lēmuma Nr. 171 “Par dzīvokļa īpašuma 

Nr. 5, “Jaunokte”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu” atcelšanu 

E. Kārkliņa 

 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs Ainis Stūrmanis[balso paceļot 

roku]) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

Pieņemt lēmumu Nr. 381 “Par Talsu novada domes 2023. gada 30. marta lēmuma Nr. 171 “Par 

dzīvokļa īpašuma Nr. 5, “Jaunokte”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu” atcelšanu”. 

 

27.§ 

Par Talsu novada domes 2023. gada 30. marta lēmuma Nr. 172 “Par dzīvokļa īpašuma 

Nr. 6, “Jaunokte”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu” atcelšanu 

E. Kārkliņa 

 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 



Par lēmumu balso: “par”  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs Ainis Stūrmanis[balso paceļot 

roku]) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

 

DOME NOLEMJ:  

Pieņemt lēmumu Nr. 382 “Par Talsu novada domes 2023. gada 30. marta lēmuma Nr. 172 “Par 

dzīvokļa īpašuma Nr. 6, “Jaunokte”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu” atcelšanu”. 

Plkst. 13.50 pievienojas L. Pīlēģis 

 

28.§ 

Par dzīvojamās mājas Nākotnes ielā 3, Lubezerē, Ārlavas pagastā, Talsu novadā 

sadalīšanu dzīvokļu īpašumos 

E. Kārkliņa 

 

G. Bērziņš jautā, kas sedz izmaksas? 

I. Jansone atbild, ka šajā gadījumā pašvaldības  sedz izmaksas tas ir īpašums, kur 

jāsakārto īpašums, attiecīgi sadalot dzīvokļu īpašumos. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 383 “Par dzīvojamās mājas Nākotnes ielā 3, Lubezerē, Ārlavas pagastā, 

Talsu novadā sadalīšanu dzīvokļu īpašumos”. 

 

 

29.§ 

Par dzīvojamās mājas “Saulgriezes”, Tiņģerē, Īves pagastā, Talsu novadā sadalīšanu 

dzīvokļu īpašumos 

E. Kārkliņa 

 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 



Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs Ainis 

Stūrmanis[balso ar roku]) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 384 “Par dzīvojamās mājas “Saulgriezes”, Tiņģerē, Īves pagastā, Talsu 

novadā sadalīšanu dzīvokļu īpašumos”. 

30.§ 

Par Talsu novada domes 2023. gada 30.marta lēmuma Nr. 152 “Par nekustamā īpašuma 

“Ciemlauki”, Valgalē, Abavas pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu” atcelšanu 

E. Kārkliņa 

 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 385 “Par Talsu novada domes 2023. gada 30.marta lēmuma Nr. 152 “Par 

nekustamā īpašuma “Ciemlauki”, Valgalē, Abavas pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai un izsoles noteikumu apstiprināšanu” atcelšanu”. 

 

31.§ 

Par nekustamā īpašuma Lielā ielā 53 – 3, Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā, 

otrās izsoles noteikumu apstiprināšanu 

E. Kārkliņa 

 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 



Pieņemt lēmumu Nr. 386 “Par nekustamā īpašuma Lielā ielā 53 – 3, Mērsragā, Mērsraga 

pagastā, Talsu novadā, otrās izsoles noteikumu apstiprināšanu”. 

 

32.§ 

Par kustamās mantas - izcērtamās koksnes nekustamajā īpašumā “Rūsas”, Valdgales 

pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai 

E. Kārkliņa, D. Tabulēvica, D. Karols, L. Pīlēģis, G. Bērziņš, A. Astrātovs 

 

Ziņo D. Tabulēvica, ka pašvaldības īpašumā ir nekustamais īpašums “Rūsas” 

Valdgales pagastā, kas reģistrēts uz pašvaldības vārda un sastāv no vienas zemes vienības ar 

kopējo platību 18,8 hektāri. Zemes vienības noteiktais funkcionālais zonējums ir meža 

teritorija. Sertificēts vērtētājs noteicis zemes vienībā izcērtamās koksnes vērtību 

54 422,76 EUR. Pašvaldības mantas iznomāšanas atsavināšanas komisija nolēma ieteikt nodod 

atsavināšanai zemes vienības izcērtamo koksni. Lēmuma projekts paredz nodot atsavināšanai, 

piemērojot atsavināšanas veidu pārdošanai, elektroniskā izsole ar augšupejošu soli, kustamo 

mantu, izcērtamo koksni nekustamajā īpašumā “Rūsas” Valdgales pagastā. 

D. Karols jautā, Finanšu komitejā tika izteikts lūgums sagatavot pārvaldnieku vēlmju 

sarakstu, kur pašvaldība vēlas realizēt iegūtos finanšu līdzekļus? 

D. Tabulēvica skaidro, ka šobrīd tāds plāns pārvaldēs tiek gatavots un uz domes sēdi 

vēl nevar iesniegt. 

L. Pīlēģis skaidro, ka ir meža apsaimniekošanas plāns, kurā noteikts, kā jārīkojas, lai 

efektīvi izmantotu koksni. 

G. Bērziņš skaidro, ka lemjošajā daļā norādīts, ka pārdodam izcērtamo koksni. Meža 

likums runā par koku ciršanas tiesībām un īpašuma tiesībām uz nocirsto koksni. Iesaka turpmāk 

lietot vienādu terminoloģiju. 

D. Tabulēvica skaidro, ka  lēmuma projektā tika norādīts tā, lai izsoles noteikumi būtu 

skaidri uztverami un saprotami, bet ieteikumu ņems vērā. 

A. Astrātova viedoklis, ka šobrīd nav īsti ekonomiski pamatots brīdis izsolīt kailcirtes. 

Cirsmas tiesības sākuma cena 40 euro kubikmetrā, pie prognozējamās tirgus tendences, ka 

nākamgad pavasarī šī cena varētu kāpt uz augšu. Kailcirti varētu solīt nākamā gada pavasarī. 

Attiecībā uz kailcirtēm balsojumā balsos pret. 

D. Karola viedoklis, ka dotajā brīdī sagatavoto lēmumprojektu nevar atbalstīt. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

10 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  
4 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Oļegs 

Solovjovs) 

“atturas” -  3 (Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Gundars Sebris) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 387 “Par kustamās mantas - izcērtamās koksnes nekustamajā īpašumā 

“Rūsas”, Valdgales pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai’. 

 

33.§ 

Par kustamās mantas - izcērtamās koksnes nekustamajā īpašumā “Bišķi”, Dundagas 

pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai 

E. Kārkliņa, D. Karols, R. Jekums, A. Astrātovs 

 



D. Karols jautā, vai šajā gadījumā saistībā ar Dundagas pagastā pārdodamo cirsmu ir 

zināms, ko vēlas sasniegt pārdodot šo cirsmu? 

R. Jekums skaidro, ka meža nogabala nociršana saistīta ar pārvaldes rosinātu 

iniciatīvu. Dundagas pagastā daudz meža zvēru un mežā patstāvīgi un intensīvi bojā vērtīgās 

egles, apgraužot mizu  un pastāv liels risks, ka pēc pāris gadiem koksne būs nevērtīga. 

A. Astrātovs jautā, vai pēc meža nociršanas neplāno mežu atjaunot? Un kā cīnīsies ar 

pārnadžiem pēc tam, kad jaunaudze augs?  

R. Jekums skaidro, ka jaunaudzēs ir dažādi paņēmieni, kā tās aizsargāt no meža 

zvēriem, lietojot aizsarglīdzekļus. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

13 (Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs Ainis Stūrmanis[balso paceļot 

roku]) 

“pret” -  3 (Andis Astrātovs, Juzefa Kļava, Oļegs Solovjovs) 

“atturas” -  1 (Gundars Sebris) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 388 “Par kustamās mantas - izcērtamās koksnes nekustamajā īpašumā 

“Bišķi”, Dundagas pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai”. 

 

34.§ 

Par kustamās mantas - izcērtamās koksnes nekustamajā īpašumā “Bligznas”, 

Vandzenes pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai 

E. Kārkliņa, D. Karols, R. Jekums, A. Kalniņš, D. Tabulēvica 

 

D. Karols jautā, vai pašvaldībai ir zināms mērķis, kāpēc tiek pārdots un vai tā ir 

pārvaldes iniciatīva? 

A. Kalniņa viedoklis, patreiz nevar pateikt kāda cena būs janvārī vai februārī. Cenas 

kādas bija pusgadu atpakaļ noteikti nesagaidīsim tuvākajā laikā. Sagatavotās cirsmas tomēr 

vairāk vai mazāk jāsaskaņo ar pārvalžu vadītājiem un jāiegūst mērķis, ko ar izsolītās cirsmas 

finanšu līdzekļiem pašvaldība vēlas realizēt. 

R. Jekums skaidro, ka šajā gadā paredzēts mežizstrādes darbus veikt piecās  pagasta 

pārvaldēs. Ar visiem pārvaldniekiem notika tikšanās un pārvaldnieki izstāstīja savu redzējumu. 

Mežus, kurus plāno nodot mežizstrādei ir saskaņoti ar pārvaldniekiem, šeit nav tikai vadoties 

no meža apsaimniekošanas plāna.  

D. Tabulēvica skaidro finansējuma mērķus pārvaldē. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

11 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis Lauris Pīlēģis[balso paceļot roku]) 

“pret” -  
4 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Oļegs 

Solovjovs) 

“atturas” -  2 (Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš) 

DOME NOLEMJ: 



Pieņemt lēmumu Nr. 389 “Par kustamās mantas - izcērtamās koksnes nekustamajā īpašumā 

“Bligznas”, Vandzenes pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai’. 

 

35.§ 

Par kustamās mantas - izcērtamās koksnes nekustamajā īpašumā “Āpšukalni”, Ģibuļu 

pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai 

E. Kārkliņa 

 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

12 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  3 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Juzefa Kļava) 

“atturas” -  2 (Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 390 “Par kustamās mantas - izcērtamās koksnes nekustamajā īpašumā 

“Āpšukalni”, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai”. 

 

36.§ 

Par zemes vienību piekritību Talsu novada pašvaldībai 

E. Kārkliņa 

 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 391 “Par zemes vienību piekritību Talsu novada pašvaldībai”. 

 

37.§ 

Par zemes īpašuma tiesību atjaunošanu un zemes piešķiršanu īpašumā par maksu uz 

zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 8817 003 0051 

E. Kārkliņa 

 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 



Par lēmumu balso: “par”  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 392 “Par zemes īpašuma tiesību atjaunošanu un zemes piešķiršanu 

īpašumā par maksu uz zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 8817 003 0051”. 

 

38.§ 

Par zemes īpašuma tiesību atjaunošanu un zemes nodošanu īpašumā par maksu uz 

zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 8817 003 0033 

E. Kārkliņa 

 

Priekšlikumu, jautājumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 393 “Par zemes īpašuma tiesību atjaunošanu un zemes nodošanu īpašumā 

par maksu uz zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 8817 003 0033”. 

 

Plkst. 14.23 iziet A. Āboliņš 

Plkst. 14.23 iziet D. Karols 

Plkst. 14.34 pievienojas D. Karols 

Plkst. 14.35 iziet A. Pinkens 

Plkst. 14.37 pievienojas A. Pinkens 

Plkst. 14.38 pievienojas A. Āboliņs 

 

INFORMATĪVĀ DAĻA 

39.§ 

Domes priekšsēdētājas ziņojums 

E. Kārkliņa, G. Bērziņš, D. Karols 

 

E. Kārkliņa ziņo par paveikto. Bija komandējumā  Ukrainā. Saņemta informācija, ka  

biedrība Sabilē vēlas iegūt īpašumā Sabiles depo ēku. 31. oktobrī iesaistot vidusskolēnus, kas 

darbojas jauno uzņēmēju klubiņos un pie izglītības iestādēm, notiks aktīva diskusija par biznesa 

iespējām jaunajiem biznesmeņiem. Tikšanās nosaukums “Uzņēmēji kļūdās”. 



Tika apspriesti kritēriji par bibliotēku pasākumu nolikumu un finansējumu 

pasākumiem. Turpinās sadarbība ar koncertapvienību “Latvijas Koncerti”.  

Kopā ar Izglītības pārvaldi notiek izglītības iestāžu pieņemšana.  

Jāpārskata tirgus noteikumu organizēšana. 

Notika pirmā darba grupu apspriede par ēkām Lielā iela 27, Lielā iela 22, Kalna iela 4.  

17. oktobrī atkal notiks tikšanās un turpināsies diskusija par ēkām. 

Talsu novada muzejā notika seminārs par Lībiešiem un kuršiem.  

Notika tikšanās ar Basketbola federāciju, kur tiek organizēts pasākums “Sestais 

spēlētājs”. 

Notika civilās aizsardzības mācības, kurās piedalījās visa civilās aizsardzības komisija. 

Pansionātā “Lauciene” notika digitālā centra atklāšana, kur klientiem pirmo 

konsultāciju iespējams saņemt pansionātā uz vietas. Pakalpojums ir pieejams ikvienam 

pansionāta iemītniekam. 

Notiks tikšanās ar Latvijas jūras spēkiem. 

Deputāta D. Karola jautājums par to, ka notāru pakalpojumus vairs nesniedz Talsu 

novada Bāriņtiesa. Talsu novads piedalās pilotprojektā, kur projekta beigās vēlāk tiks veikts 

izvērtējums vai tiks veiktas kādas izmaiņas. 

Tiks pārrunāts jautājums par Varoņu kapu apsaimniekošanu. 

G. Bērziņš jautā,  vai tiks uzstādīta pie Varoņu kapiem skaidrojošā informācija un kad 

tas varētu notikt? 

E. Kārkliņa atbild, ka termiņš varētu būt oktobris. 

D. Karols jautā, vai sakarā ar bāriņtiesā realizēto pilotprojektu nevajadzēja laicīgi 

iedzīvotājiem nodot informāciju, ka šajā laikā bāriņtiesa nesniegs notariālos pienākumus. 

 

DOME PIEŅEM: 

                  informāciju zināšanai. 

 

Plkst. 14.53 izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst. 14.53 aiziet A. Āboliņš 

Sēde turpinās plkst. 15.06 

 

INFORMATĪVĀ DAĻA 

40.§ 

(Informatīvā daļa) Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu 

izpildes gaitu 

E. Kārkliņa, I. Haselbaums, I. Krēķe, I. Duņēna, G. Bērziņš, A. Kalniņš, A. Astrātovs, 

L. Pīlēģis, L. Skadiņa, A. Stūrmanis 

 

 

I. Haselbaums ziņo par paveikto. 

 

Plkst. 15.08 pievienojas A. Astrātovs 

Plkst. 15.08 pievienojas L. Pīlēģis. 

 

I. Haselbaums skaidro, deputātu iesniegumu par pamatskolas ekspertīzes veikšanu un 

apmaksas darbībām. Iesniegumu par Talsu tirgu un skaidro jautājumu par tirgus iepirkumiem 

par vitrīnām. 

I. Krēķe sniedz skaidrojumu par pakalpojumiem, kuri pirkti, lai iegūtu padziļinātu 

ekspertīzi un pakalpojumus kādā konkrētā nozarē. 

I. Haselbaums informē, ka deputātu jautājumu par ostu Valsts kontroles revīzijas 

ziņojuma ieteikumiem sniegs I. Duņēna. 



I. Duņēna sniedz informāciju, ka ieteikumi tiek ieviesti, izņemot ieteikumu Nr.3 un 

Nr.4. Ieteikumam Nr.3 termiņš pagarināts līdz 30. novembrim. Ieteikumam Nr.4 lūgts termiņu 

pagarināt līdz 31. decembrim. 

Tiek skatīts jautājums par jauniešu māju un izvietošanu audžuģimenēs. Izveidosim 

darba grupu, kas izvērtēs un centīsies izveidot, ieviest Jauniešu māju. 

Notika tikšanās ar Tirdzniecības un rūpniecības kameras pārstāvjiem. 

G. Bērziņš lūdz, deputātus iepazīstināt ar spriedumu par SIA “Atkritumu 

apsaimniekošanas sabiedrības “PIEJŪRA”” lietu. Par Kolku jautājums, vai šim objektam 

nepieciešama inventarizācijas lieta? 

I. Haselbaums skaidro, spriedumu par SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrības 

“PIEJŪRA”” lietu. Kolkā inventarizācijas lieta tiek veikta.  

A. Kalniņš jautā vai piemiņas vieta ir nodota un pieņemta, kas patreiz notiek? 

I. Haselbaums skaidro, ka tika norādīts par nogāzēm, ka šādā stāvoklī nevar pieņemt 

objektu, nogāzes jānostiprina. 

A. Kalniņš jautā, Sabiles fasādes darbi, kā tie norisinās? 

I. Haselbaums sniedz informāciju, ka nosūtīta vēstule Valsts kontroles birojam. 

A. Astrātovs jautā, kāda situācija patreiz  Valdemārpils sporta laukumā? 

I. Haselbaums skaidro, ka Valdemārpils sporta laukumā tika veikta ekspertīze un 

skaidro turpmākās darbības. 

A. Astrātovs jautā, vai kā pasūtītājs nevērtēja iespēju slēgt nevis trīspusēju līgumu, bet 

piedāvāt būvniekam vēl vienu avansu pret apdrošināšanas polisi? 

G. Bērziņš jautā, kas notiek Eksportu ielā, Talsos, ar finansējumu attiecībā uz seguma 

uzlabošana. 

L. Pīlēģis atbild, ka tiek gaidīts, kad atvērsies fonda nauda finansējuma piesaistei. 

L. Skadiņa skaidro, ka Eksporta ielai būvprojekts ir gatavs un gaida projektu 

pieteikumu atvēršanu. 

A. Stūrmaņa viedoklis, vēlas, lai pievērš uzmanību Valdemārpils sporta laukumā 

ūdens  novadu sistēmām. 

I. Krēķe ziņo, ka ir informācija, par ēdināšanas iepirkumu, par kuru interesējas Talsu 

Valsts ģimnāzijas vecāki un deputāti. Tika iesniegta pārsūdzība un tagad saņemts Iepirkumu 

uzraudzības biroja atteikums pieņemt pārsūdzību un atļauj slēgt līgumu.  

 

DOME PIEŅEM: 

                  informāciju zināšanai. 

 

 

Sēde slēgta plkst. 15.51 

 

Sēdes vadītājs (paraksts*) Eva Kārkliņa 

Parakstīts 05.10.2023 

 

Protokolētāja (paraksts*) Aija Šprunka 

Parakstīts 05.10.2023 

 

 


